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نماینده رفسنجان و انار مدعی شد؛
بازار پسته نسبت  به سال گذشته 

بهتر است
در  انار  و  رفسنجان  مردم  نماینده  اقتصاد:  گروه 
به  توجه  با  »امسال  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس 
بازار  ترکیه،  و  آمریکا  کشورهای  در  پسته  کمبود 

پسته نسبت  به سال گذشته بهتر است«.
احمد انارکی محمدی افزود: »اضافه کردن قیمت 
جدی  به طور  را  ارز  برگشت  و  پسته  خروج  واقعی 
پیگیری می کنم که ارز کشاورز با همان قیمتی که 
»با  داد:  ادامه  وی  برسد«.  دستش  به  می فروشند، 
امیدواریم  انجام شده،  مجلس  در  که  پیگیری هایی 
بتوانیم ارز نیمایی را نسبت  به محصولات کشاورزی 

در حوزۀ خشکبار برداریم«.
به گزارش ایسنا کرمان، عضو کمیسیون اقتصادی 
نیز  خورشیدی  نیروگاه های  احداث  دربارۀ  مجلس 
بیان کرد: »برای احداث پنل های خورشیدی در کنار 
انجام  را  لازم  پیگیری های  کشاورزی  چاه موتورهای 

خواهیم داد«.
خاموشی  و  برق  کمبود  دربارۀ  انارکی محمدی 
به  توجه  »با  گفت:  نیز  کشاورزی  چاه موتورهای 
جلساتی که با وزیر نیرو داشتیم، قرار شد اختیارات 
تا  کنند  واگذار  استان  به  را  خاموشی  و  برق  قطعی 

بتوانیم مدیریت بهتری داشته باشیم«.

دادستان کرمان وعده داد؛
معتادان متجاهر استان 

جمع آوری و درمان می شوند
مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان  جامعه:  گروه 
دهکده  راه اندازی  این که  بیان  با  کرمان  استان 
تندرستی بسیار در امر کاهش آسیب اعتیاد تأثیرگذار 
خواهد بود، گفت: »راه اندازی هرچه سریع تر دهکده 
تندرستی کرمان به دلیل تکمیل ظرفیت کمپ های 

ترک اعتیاد فعلی از نیازهای اصلی استان است«.
مهدی بخشی افزود: »با توجه ویژۀ مسئولان ارشد 
و  درمان  نزدیک شاهد جمع آوری،  آیندۀ  در  استان 

اشتغال کلیۀ معتادان متجاهر خواهیم بود«.
وی ایجاد اشتغال برای بهبودیافتگان از اعتیاد را 
یکی از راه های کاهش آمار اعتیاد در استان دانست 
و ادامه داد: »افراد بهبودیافته از اعتیاد با استفاده از 
ظرفیت صنایع و معادن و در راستای مسئولیت های 
به  متولی،  سازمان های  کمک  با  و  آنان  اجتماعی 
منظور ادامۀ روند درمان و حفظ سلامت شان مشغول 

به کار خواهند شد«.
دادگستری  اداره کل  عمومی  روابط  گزارش  به 
اولین جرم  اعتیاد  این که  بیان  با  استان کرمان، وی 
برای وقوع دیگر جرایم است، بیان کرد: »پیشگیری 
از اعتیاد کاهش جرایم دیگر را در پی خواهد شد که 
الحمدلله با پیگیری و توجه ویژه مقام عالی اجرایی 
در استان، تلاش های شورای هماهنگی مبارزه با مواد 
مخدر، مصوبات شورای تأمین و فراهم شدن اعتبار 
برای این پروژهۀ عظیم و کلیدی، راه اندازی خوابگاه 
دوم دهکده بزرگ تندرستی کرمان برای نگهداری، 
تا  متجاهر  معتادین  صیانت  و  بازاجتماعی  درمان، 
حصول نتیجه ادامه خواهد داشت و امیدواریم که در 
آیندۀ نزدیک بتوانیم به مردم عزیز در استان خدمات 

ارائه دهیم«.
اجتماعی  حمایت  ضرورت  خصوص  در  بخشی 
برای  »باید  شد:  یادآور  مخدر  مواد  بهبودیافتگان  از 
بستری  یافته اند  رها  اعتیاد  معضل  از  که  افرادی 
شاهد  تا  گرفت  کار  به  را  افراد  این  و  شود  فراهم 
چه  هر  ترقی  و  جامعه  بستر  در  آنان  توانمندسازی 

بیشتر آن ها باشیم«.

سخنگوی دولت ؛
افزایش قیمت بنزین در بودجه 

نیامده است
گروه اقتصاد: سخنگوی دولت در تازه ترین اظهارنظر 
دربارۀ تصمیم دولت برای افزایش قیمت بنزین گفت: 
به  خانواده ها  معیشت  به  آسیب  دولت  قرمز  »خط 
قیمت  افزایش  است.  کم درآمد  خانوارهای  خصوص 
بنزین در بودجۀ سال آینده در نظر گرفته نشده است 
از تولید  ناترازی داریم و مصرف بیش تر  اما در بنزین 
مهاجرانی  فاطمه  هستیم«.  واردات  به  مجبور  و  است 
همراهی  بدون  و  کارشناسی  کار  بدون  »دولت  افزود: 
مردم تصمیمی در خصوص افزیش قیمت ها نمی گیرد«

به گزارش ایسنا، وی سه شنبه 22 آبان ماه در بخش 
بنزین سوپر  »واردات  کرد:  بیان  اظهاراتش  از  دیگری 
با  از وزارت نفت  توسط اشخاص حقوقی دارای مجوز 
زیرساخت های  از  مجزا  صورت  به  غیریارانه ای  قیمت 
مقررات  و  قوانین  رعایت  با  و  یارانه ای  سوخت  توزیع 
مجاز شد«. وی ادامه داد: »این تصمیم در جلسۀ بیستم 
آبان هیات وزیران به تصویب رسیده است. این راهکاری 
برای تامین بنزین با کیفیت برای خودروهای وارداتی 
و لوکس است. مطالبات بخشی از جامعه برای واردات 
سایر   کنار  در  هم  افراد  این  بود.   ۹۵ اکتان  با  بنزین 
اقشار جامعه، بخشی از جامعه هستند که باید صدای 

آنها هم شنیده شود«.
برای  اقدامات  آخرین   دربارۀ  دولت  سخنگوی 
کرد:  بیان  نیز  مرزی  انسداد  و  مهاجران  ساماندهی 
»باید بین مهاجر و پناهنده تفاوت قائل شویم. مهاجر 
می شود.  کشور  وارد  مشخص  و  قانونی  سازوکار  با 
مهاجران غیرقانونی را باید به عنوان پناهنده لحاظ کرد. 
کار دیوارکشی در مرزها شروع شده و تا نیمۀ اول سال 

آینده ۹۰ کیلومتر دیوارکشی به پایان می رسد«.
وی افزود: »از سویی کنترل مرزی به وسیلۀ کنترل 
هوشنمد نیز انجام شده و در داخل کشور هم  مهاجرین 
این  در  که  کرد  اشاره  باید  البته  می شوند.  ساماندهی 
از  یکی  و  مجاز  اتباع  میزبان  همواره  ایران  سال ها 
پرُپذیرش ترین کشورها بوده ولی الان تعداد مهاجرین 

غیرقانونی در کشورمان زیاد است«.
در  ترامپ  اخیر  مواضع  دربارۀ  دولت  سخنگوی 
خصوص ایران و احتمال مذاکره مستقیم ایران و آمریکا 
سیاست  فشار  خطاست.  آزمودن  را  »آزموده  گفت: 

حداکثری ترامپ شکست می خورد«.
وی با بیان اینکه نحوۀ عمل نه گفتار مقامات آمریکا 
تجربۀ  می کنیم  »توصیه  افزود:  ماست،  عمل  ملاک 

گذشته را مدنظر قرار دهند«.
مهاجرانی بیان کرد: »دولت سناریوهای مختلف را 
دنبال  شرایطی  هر  در  را  ملی  منافع  و  کرده  طراحی 
می کند و پیشنهاد می کنیم دولت ترامپ از هر مسیری 
ما  کند.  خودداری  بگیرد،  نادیده  را  ایران  منافع  که 
و  رهبری  معظم  مقام  راهبری  و  ملی  منافع  براساس 

مصوبات شورای عالی امینت ملی اقدام می کنیم«.

عضو اتاق کرمان مطرح کرد؛
خودروسازان به صادرات 

محصولات کشاورزی
 ضربه می زنند 

تجارت  و  واردات  کمیسیون  رئیس  اقتصاد:  گروه 
داخلی اتاق کرمان با بیان اینکه بخش عمدۀ اشتغال 
اشتغال  که  زمانی  »تا  گفت:  است،  کشاورزی  استان 
را  کشاورزی  اشتغال  نمی توان  نشود،  ایجاد  جدیدی 
حذف کرد«. مظفر محمدی کرمان را استانی صادراتی 
صادرکنندگان  برای  گذشته  »در  افزود:  و  نامید 
مشوق هایی در نظر گرفته می شد اما بعدها موضوعاتی 
کالای  ارزش  سقف  محدودیت  ارزی،  تعهد  مانند 
صادراتی و تعرفۀ گمرکی بالا برای صادرکنندگان ایجاد 
موضوع  به  خودروسازان  اینکه  به  اشاره  با  وی  شد«. 
عملًا  و  کرده  ورود  کشاورزی  محصولات  صادرات 
یادآور  رقابت حذف کرده اند،  از دور  را  صادرکنندگان 
شد: »این عوامل به ضرر شرکت های بزرگ صادرکننده 

و کشاورزان است«.
کرمان،  بازرگانی  اتاق  عمومی  روابط  گزارش  به 
محمدی در نشست فعالان اقتصادی با دادستان کرمان، 
آن  اقتصاد هر کشوری صادرات  تاکید کرد: »پیشانی 
است اما با تصمیمات متعدد می خواهند این موضوع را 
تعطیل کنند و درخواست داریم به این موضوعات ورود 

کرده و مشکلات آن را حل کنید«. 

خبر محبی کرمانی خطاب به مدیرعامل صندوق بازنشستگی مس؛ خبر

مشکل بیشتر شرکت ها 
هیات مدیره های ضعیف و فرمایشی است

محبی کرمانی  مهدی  جامعه:  گروه 
پیشکسوت صنعت مس در نامه ای به دکتر 
بازنشستگی  صندوق  مدیرعامل  علیخانی 
مشکل  مهم ترین  مس،  صنایع  کارکنان 
مس  ملی  شرکت  به  وابسته  شرکت های 
فرمایشی  و  ضعیف  نامتناسب،  ترکیب  را 
مدیرعاملان  و  منتخب  مدیره های  هیات 

این شرکت ها بیان کرد.
مخالف  این که  بر  تاکید  با  وی 
که  کرد  خاطرنشان  نیست،  جوان گرایی 
پشت سر جوان ها باید یک اتاق فکر قوی 
بتواند  خود  تجربیات  انتقال  با  تا  باشد 
جریان گردش نخبگان را در یک سیستم 

تسهیل کند.
صنعت  بازنشستگان  کانون  عضو  این 
از حداقل  استفاده  پیشنهاد  با  ایران  مس 
هیات  ترکیب  در  بازنشستگان  از  نفر  دو 
تجربیات  انتقال  »با  نوشت:  مدیره ها 
چند  از  هر  بازنشستگان،  ارزشمند 
اختراع  دوباره  را  چرخ  همکارانتان  بار 

نمی کنند«.
این  در  محبی  استقامت،  گزارش  به 
کرده  منتشر  مجازی  فضای  در  که  نامه 
خطاب به مدیرعامل صندوق بازنشستگی 
می کند:  بیان  مس  صنایع  کارکنان 
صندلی  دویست  سرنوشت  »نمی دانم 
هیات مدیره های شرکت های منظومۀ مس 
همۀ  با  هم  شما  .احتمالا  رسید  کجا  به 
مشکل  که  عقیده اید  هم  بازننُشستگان 
ترکیب  در  وابسته  شرکت های  بیشتر 
هیات  فرمایشی  و  ضعیف  نامتناسب، 
این  مدیرعاملان  و  منتخب  مدیره های 

شرکت هاست«.
وی یادآور می شود: »با هیچ حساب و 

کتابی نباید این حجم عظیم، ضرر و زیان 
یا عدم النفع در شرکت های منظومه به بار 

آید«.
ادامه  در  پیشکسوت صنعت مس  این 
جوان گرایی  با  »من  می کند:  خاطرنشان 
مخالف نیستم .اما این را هم باور دارم که 
پشت سر جوان ها باید یک اتاق فکر قوی 
قرار داشته باشد که با انتقال تجربیات خود 
یک  در  را  نخبگان  گردش  جریان  بتواند 

سیستم تسهیل نماید«.
که  باشد  »یادمان  می افزاید:  وی 
پنجاه سالۀ صنعت مس عجالتا  تجربیات 
در ذهن و اندیشۀ دو نسل از بازنشستگان 
حاضر انباشت گردیده و دیر یا زود به خاک 
می روند. می خواهم بگویم از این تجربیات 
بکر و غیرقابل تکرار )در تمام زمینه ها( کی 

و کجا قرارست استفاده شود«.
محبی ادامه می دهد: »اگر قرار است از 
و تسهیل گردش  بهبود  تجربیات در  این 
منظومه  شرکت های  لنگ  چرخ های 
استفاده شود، وقت آن همین حالاست. از 

عمر پیش قراولان صنعت مس و مردان و 
زنان سرنوشت ساز دهۀ پنجاه مس، الحال 
قریب هفتاد سال می گذرد. این نسل اگر 
آسمانی نشده باشند و آلزایمر هم نداشته 
می توانند  دیگر  سال  پنج  حداکثر  باشند 
البته  بعدی  نسل  بگیرند.  را  شما  دست 

بسیار بیشتر«.
این نویسنده و روزنامه نگار کرمانی در 
هیات  »عمدۀ  می کند:  خاطرنشان  پایان 
مدیره ها به طور معمول پنج عضو دارند. اگر 
تنها  ماموریت های هر شرکت  به  توجه  با 
دو نفر از بازنشستگان ذیربط را در ترکیب 
هیات مدیره ها قرار دهید و سه نفر دیگر را 
به روال سابق با نظر خود و فشار این و آن 
خواهید  را  اطمینان  این  فرمایید  انتخاب 
دلسوزانۀ  فضای  به  توجه  با  که  داشت 
جدید حاکم در ساختار مدیریت شرکت ها 
بازنشستگان،  ارزشمند  تجربیات  انتقال  و 
را  چرخ  همکارانتان  بار  چند  از  هر 
که دیده ایم  نمی کنند.  اختراع   دوباره 

 می گویم«.

گروه جامعه: مدیرکل نوسازی مدارس 
استان کرمان، با بیان اینکه متاسفانه در 
فضای  کمبود  با  همچنان  کرمان  شهر 
»تعدادی  مواجه هستیم، گفت:  فیزیکی 
از فضاهای آموزشی ما به دلیل تخریبی 

بودن تخلیه شده اند«.
شهرستان  »در  افزود:  هدایتی  رضا   
کرمان بالای 3۰ مدرسه دولتی داریم که 

نیاز به تخریب و یا مقاوم سازی دارند«.
وی با اشاره به اینکه در مرکز استان 
دیگر  از  مهاجرت  موضوع  هم  کرمان 
اتباع بیگانه را داریم،  شهرستان ها و هم 
یادآور شد: »تعداد زیاد اتباع افغانستانی 
به ویژه در حاشیۀ شهر کرمان سبب شده 
تا  تراکم دانش آموزی در مدارس کرمان 

اندازۀ زیادی افزایش یابد«.
به گزارش تسنیم کرمان، وی با بیان 
تلاش های  گذشته  سال  سه  طی  اینکه 
فضاهای  تکمیل  و  اتمام  برای  زیادی 
آموزشی نیمه تمام در استان کرمان شده 
است، اظهار کرد: »متوسط سرانۀ فضای 
فیزیکی کشور ۵.28 مترمربع به ازای هر 
دانش آموز است که با اقدامات انجام شده، 

به  استان  فیزیکی  فضای  سرانۀ  متوسط 
سرانۀ کشوری نزدیک شده است«.

استان  مدارس  نوسازی  مدیرکل 
کرمان ادامه داد: »سه سال قبل متوسط 
ازای  به  استان  فیزیکی  فضای  سرانۀ 
طی  و  بود  مترمربع   4.8 دانش آموز  هر 
هر  ازای  به  مترمربع   ۰.6 سال  سه  این 
دانش آموز به سرانه فضای فیزیکی استان 

افزوده شده است«.
با  حاضر  حال  »در  کرد:  اضافه  وی 
فضای  مترمربع  دانش آموز ۵.2  هر  ازای 

فیزیکی در استان داریم«.
هدایتی با اشاره به اینکه سرانۀ فضای 
میانگین  از  استان  مرکز  در  ما  فیزیکی 
کشوری و حتی میانگین استان پایین تر 
به کار  را  خود  تلاش  »تمام  افزود:  است، 
گرفتیم و البته مسئولان استان هم پای 
کار هستند که مشکل شهر کرمان را تا 

سال آینده حل کنیم«.
شهر  بر  »علاوه  کرد:  خاطرنشان  وی 
هم  شهرستان ها  از  برخی  در  کرمان 
وجود  حوزه  این  در  عقب ماندگی هایی 

دارد«.

هدایتی گفت: »امیدواریم با همتی که 
وجود دارد و ساخت وسازهایی که در حال 
انجام است، سرانۀ فضای فیزیکی استان 
عبور  کشوری  متوسط  از  آینده  سال  تا 

کند«.
وی یادآور شد: »طی سه سال گذشته 
کارهای خوب و پروژه های بزرگ آموزشی 
مانند مدرسه شهید سلیمانی در کرمان به 

بهره برداری رسید«.
استان  مدارس  نوسازی  مدیرکل 
کرمان ادامه داد: »همچنین سال گذشته 
1۵ مدرسه و در شش ماه نخست امسال 

6 مدرسه در کرمان ساخته شده است«.
نخست  ماهه  شش  »در  افزود:  وی 
امسال 1۰۰ مدرسه با ۵۰4 کلاس درس 
رسیده  بهره برداری  به  کرمان  استان  در 

است«.
برنامه ریزی  »با  کرد:  بیان  هدایتی 
مشکل  تا  هستیم  تلاش  در  شده  انجام 
شهر کرمان را طی یکی دو سال آینده به 
طور کامل حل کرده و سرانه دانش آموزی 
ما در هر کلاس به حد مطلوب و زیر 3۰ 

نفر برسد«. 

شهر کرمان با کمبود فضای آموزشی مواجه است
مدیرکل نوسازی استان مطرح کرد؛

زرندی  تیموری  محمود  آقای  وکیل  خالقی  علیرضا  آقای  اینکه  به  نظر   
شماره  حصروراثت  گواهی  طبق   زرندی  تیموری  نیره  خانم  ورثه  از  احد 
طی  اصفهان  اختلاف  شورای   1۰ شعبه   14۰3/4/2-14۰3۰۹3۹۰۰۰4۰6623۰
درخواست وارده به شماره 16713-14۰3/8/1 اعلام نموده که اصل سند مالکیت 
مربوط به  پلاک 17۰۰ فرعی از 2788 اصلی واقع در بخش 3 کرمان  نزد خانم  
صفیه  تیموری زرندی احد از ورثه مرحوم نیره تیموری زرندی می باشد که از ارائه 
آن خودداری می نماید و آدرسی از محل سکونت ایشان در دست نمی باشد لذا به 

موجب این آگهی که یک بار منتشر می گردد به خانم صفیه تیموری اخطار می گردد  
از تاریخ انتشار به مدت 1۰ روز نسبت به ارائه اصل سند مالکیت به اداره ثبت اسناد 
ارائه سند  بدیهی است در صورت عدم  نمایند.   اقدام  املاک منطقه دو کرمان  و 
مالکیت و یا مراجعه نسبت به ادامه درخواست متقاضی مطابق تبصره 3 ماده 12۰ 

آئین نامه قانون ثبت اقدام خواهد شد.
 ش آ 1824267

اداره ثبت اسناد و املاک منطقه ۲

آگهی ابلاغ


